
PROTOKÓŁ

ZEBRANIA WIEJSKIEGO W WILKOWICACH,

które odbyło się w dniu 17 września 2019 r.

w budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Wilkowicach

przy ul. Strażackiej 3

o godz. 17.00

Porządek obrad:

l. Otwarcie zebrania i przywitanie gości.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wybór Przewodniczącego Zebrania
4. Wybór Protokolanta zebrania
5. Wybór Komisji Mandatowej
6. Wybór Komisji Wniosków i Uchwał
7. Wystąpienie gości.
8. Protokół Komisji Mandatowej stwierdzający prawomocność zebrania.
9. Informacja Sołtysa o pracy Sołtysa i Rady Sołeckiej.
10. Program działania i podział funduszy Rady Sołeckiej na 2020r. Głosowanie.
11. Wystąpienie Wójta Gminy Wilkowice- bieżące sprawy sołectwa i Gminy Dyskusja i

wolne wnioski.

12. Protokół Komisji Wniosków i Uchwał.
13. Zakończenie Zebrania.

Ad. l
Zebranie wiejskie rozpoczął Sołtys wsi Wilkowice - Pan Łukasz Ślusarczyk, który przywitał
zaproszonych gości:
- Wójta Gminy Wilkowice- Janusza Zemanek,
- Zastępcę Wójta Gminy Wilkowice- Jacka Zając,
- Sekretarz Gminy Wilkowice- Alicję Raszka-Micherdzińska
- Skarbnik Gminy Wilkowice - Aleksandrę Kastelik
-Sołtysa Sołectwa Bystra- Piotra Pielesz,

Ad. 2

Przewodniczący Zebrania przedstawił proponowany porządek obrad. Zapytał o uwagi i
propozycje zmian do porządku obrad.
Porządek obrad został:

a) Rozszerzony o:
b) Zatwierdzony
69 Głosami ZA, przy O PRZECIW, - WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.



Ad. 3.

Sołtys, zgodnie ze Statutem Sołectwa, wyznaczył do poprowadzenia zebrania Panią Janinę
Janicę-Piechota.
Wybór Przewodniczącego Zebrania zatwierdzono 69 głosami ZA, przy O PRZECIW, O
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad. 4
Przewodniczący Zebrania przedstawił propozycję, aby Protokolantem zebrania została Pani
Ewelina Zborowska. Pani Ewelina Zborowska wyraziła zgodę.

Nie zgłoszono innych kandydatur.
Wybór Protokolanta Zebrania zatwierdzono 68 głosami ZA, przy O PRZECIW, l
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad. 5
Przewodniczący Zebrania przedstawił propozycję kandydatur do Komisji Mandatowej w
osobach: Elżbieta Nowak, Kornelia Sawińska, Andrzej Duraj, ]V[aciej Maślanka.
Kandydaci wyrazili zgodę.

Wybór Komisji Mandatowej zatwierdzono 68 głosami ZA, przy O PRZECIW, l
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad. 6
Przewodniczący Zebrania przedstawił propozycję kandydatur do Komisji Wniosków i
Uchwał w osobach: Katarzyna Seneta, Wojciech Cendrzak. Kandydaci wyrazili zgodę.

Wybór Komisji Mandatowej zatwierdzono głosami 68 ZA, przy O PRZECIW, l
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad. 7
Głos zabrali:

l. Goście ze Starostwa Powiatowego z Bielska-Białej przedstawili projekt MAMBA dot.
usługi "Transport na żądanie".

Projekt MAMBA obejmuje swoim działaniem dziewięć regionów Europy dotkniętych
zmianami demograficznymi, oszczędnościami budżetowymi i innymi wyzwaniami społeczno-
ekonomicznymi. W ramach projektu wdrożone zostaną różne nowe fonny organizacji
transportu regionalnego i lokalnego takie jak centra mobilności, wspólne użytkowanie
samochodów na obszarach wiejskich. W przypadku powiatu bielskiego za najważniejsze
potrzeby inwestycyjne uznaje się rozwój sieci dróg i połączeń komunikacyjnych.

Wychodząc naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców na terenie powiatu bielskiego wdrożony
został projekt MAMBA, w ramach którego realizowane będą dwa zadania:



l przeprowadzenie programu pilotażowego w postaci organizacji transportu na żądanie,
który pomoże w uzyskaniu opinii użytkowników czy nowoczesne formy transportu mogą
zostać wykorzystywane w celu zwiększenia połączeń komunikacyjnych powiatu;

2. utworzenie intemetowego Centrum Mobilności powiatu bielskiego www.cm b. l, gdzie
zostaną umieszczone informacje dotyczące rodzajów transportu umożliwiających poruszanie
się po terenie Powiatu bielskiego.

Program przeprowadzany będzie na terenie Gminy Wilkowice, na trasie w kierunku
Wilkowice Granica - Mikuszowice Stalownik oraz Mikuszowice Stalownik-Wilkowice

Granica.

Pasażerowie mogą zamówić BEZPŁATNĄ realizację konkretnego kursu na linii
funkcjonującej w ramach systemu transportu na żądanie. W przypadku braku zamówienia ze
strony użytkowników kurs nie odbywa się.

Program fimkcjonować będzie w okresie wrzesień 2019 - marzec 2020. Oznakowany autobus
na żądanie będzie do dyspozycji od poniedziałku do piątku w ramach 18 kursów. Rozkład
odjazdów oraz Regulamin Transportu na żądanie dostępny są na strome www. cm b. l w
zakładce Transport na żądanie.

Dyskusja:

P. Jakubiec- Czy sensowniej sze nie byłoby umchomienie transportu dowożącego do linii nr 2
lub zmiana godzin jazdy tego autobusu za żądanie? Zdarza się, że przez remont ul.
Żywieckiej nie są zsynchronizowane przewozy i muszę czekać za MZK.

P. Chudziec- po miesiącu funkcjonowania transportu na żądanie przeanalizujemy potrzeby i
c^kiem możliwe, że zostaną poczynione zmiany

Wójt- o komunikacji będzie czas porozmawiać w punkcie zebrania dot. dyskusji i wolnych
wniosków

Ad. 8
Członek Komisji Mandatowej odczytał protokół stwierdzający prawomocność zebrania.

Protokół zatwierdzono 71 głosami ZA, przy PRZECIW, WSTRZYMUJĄCYCH Się
(Załącznik nr l).

Ad. 9
Sołtys przedstawił informację o pracy Sołtysa i Rady Sołeckiej (Załącznik nr 2).

Ad. IO
Sołtys przedstawił program działania i podział fimduszy Rady Sołeckiej na 2020r. -142 649 zł

l. Infrastruktura dróg- 20 000 zł
2. Estetyka Sołectwa Wilkowice- 9 149 zł
3. Oświetlenie-42 000 zł
4. DniWilkowic-15000zł

5. Zakończenie lata organizowane przez Stowarzyszenie Huciska- 2 500 zł



6. Święto plonów- 4 000 zł.
7. Zawody strażackich sikawek- 5 000 zł
8. Młodzieżowa Orkiestra Dęta- 7 000 zł
9. Konkurs Palm Wielkanocnych-1500 zł
10. Konkurs Pieśni Patriotycznych-1500 zł
11. Akademia Piłkarska-10 000 zł
12. Wydatki związane z planowanym powstaniem placu zabaw- 25 000 zł

P. Janica- Piechota- Z przerażeniem patrzę na podział funduszu, mamy bardzo dużo
niewyremontowanych dróg gminnych. Drodzy Państwo proszę się zastanowić czy
zgadzacie się z takim podziałem.
p. Sołtys- Po skończeniu kanalizacji, drogi będą odtwarzane do stanu przed dlatego też
nie ma konieczności większego finansowania remontów dróg z funduszu sołeckiego.

Przeprowadzono głosowanie. Podział środków zostaw zatwierdzony:
61 głosami ZA, O PRZECIW, 8 WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad. 11. Wystąpienie Wójta Gminy Wilkowice- bieżące sprawy sołectwa i Gminy. Dyskusja i
wolne wnioski.

l. Przedstawienie postępów budowy kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Wilkowice.
P. Janica- Piechota- Czy ul. Kościelna i ul. Cmentarna będą remontowane razem?
Odp. P. Wójt- Nie, będą robione osobno. Ul. Cmentarna będzie szybciej gotowa.

P. Dariusz Melik- Co z ul. Prostą i ul. Żytnią?
Odp. P. Wójt- Ul. Prosta w przyszłym roku będzie zrobiona w całości. Ul. Żytnia do
tej pory była drogą prywatną, również będzie odtworzona w przyszłym roku.

P. Michał Rączka- grogi Żytnia i Rzemieślnicza były dobrymi drogami, jak będą
wyglądać po skończonym remoncie?
Odp. P. Wójt- Jeśli były asfaltowe, będę na powrót również asfaltowe.

P. Janina Zemanek- Pan Wójt mówił o różnych drogach, a co z ul. Leśną?
Odp, P. Wójt- do końca października powinna być skończona.

2. Infonnacja o zmianach obowiązujących od nowego roku, dot. nowego cennika oraz nr
konta za odpady komunalne.
Konieczność złożenia deklaracji dot. kompostowania.

P. Beata Stasiak- Do tej pory płaciłam za 2 osoby, opłata od zużycia wody jest dla
mnie absurdalna i nie zgadzam się płacić w tej sposób. Zawsze segregowałam odpady
i dostarczałam do urzędu rachunki i nie było problemu.
Odp. P. Wójt - kiedyś płaciło się od osoby, od 2008r. są 3 możliwości:
-wg m mieszkania,



-od osób zameldowanych,
-od ilości zużycia wody.
Z tych metod, ta ostatiiia, tj. od zużycia ilości wody, jest najbardziej sprawiedliwa. Z
tego co wiem to wiele gmin również będzie przechodziło właśnie na tą metodę.
P. Beata Stasiak- Czy może być dobrowolność?
P. Janica- Piechota- Przepis jest jednoznaczny, nie ma takiej możliwości.
P. Bochenka- Składam wniosek o przedyskutowanie sposobu naliczania opłat za
odpady.
Odp. P. Wójt- Mamy dużo czynników, które podyktowały nam taką decyzję, zawsze
będą osoby, które będą stratne, bez względu na metodę naliczania opłat.

P. Elżbieta Nowak- Jak wyglądać będzie naliczanie opłaty na Magurce?
Odp. P. Wójt- Na Magurce obowiązywać będzie w dalszym ciągu naliczanie od ilości
osób, jeszcze przez długi czas nie będziemy mieć innej możliwości.
P. Elżbieta Nowak- jeśli jesteśmy przy temacie Magurki, to proszę mi powiedzieć
kiedy gmina zrobi jej odwodnienie i okosi pobocze? Jest to droga bardzo licznie
uczęszczana przez rowerzystów, którzy stwarzają zagrożenie dla pieszych. Nie można
z tym nic zrobić?

Odp. P. Wójt- Mamy w planie sukcesywnie oczyszczać przydrożne rowy, aby woda
przestała płynąć środkiem drogi. Jeśli chodzi o koszenie to referat służb technicznych,
jak tylko wykona dotychczasowe obowiązki, zostanie poproszony, w miarę
możliwości, o okoszenie pobocza.
Kierowców i rowerzystów jest bardzo dużo, zakaz wjazdu me jest respektowany. Straż
Gminna w miarę możliwości sprawdza zezwolenia do wjazdu, ale ma je bardzo wiele
osób. Policja również stoi na wjeździe.
P. Elżbieta Nowak- Mówienie, że wiele osób ma zezwolenia to pomówienie.
Zezwolenia dla gości, SMS-owe pozwolenia wysyłam osobiście. Postawmy zakaz
wjazdu na Magurkę. Straż Gminna nic nie robi, a policja powiedziała, że
rowerzystów, łapać nie będzie.

P. Janina Zemanek- W dalszym ciągu nie ma chodnika przy ul. Żywieckiej, kiedy
możemy spodziewać wreszcie jego utworzenia?
Odp. P. Wójt- ul. Żywiecka jest drogą wojewódzką. Możemy wystąpić do Marszałka
żeby ta realizacja doszła w końcu do skutku, z naszym dofinansowaniem. Nie stać nas
na przejęcie całej inwestycji.

P. Elżbieta Nowak-Czy podjęto jakieś decyzje dot. zbiornika retencyjnego?
Odp. P. Wójt- Zbiornik retencyjny nie jest gminny, to była inwestycja pod którą
daliśmy grunty. Prowadzenie w tej chwili jest postępowanie, na szczęście zagrożenie z
jego strony już nie występuje. Chciałbym żeby zbiornik został i był wykorzystany w
inny sposób.

3. Przypomnienie o trwającym programie "Czyste powietrze". W przyszłym roku
zaciągnięty będzie niewielki kredyt, który będzie pozwalał na dofinansowanie dla
pierwszych 50-ciu osób na zmianę pieca węglowego na gazowy.



4. Będzie funkcjonować nowy system, który będzie powiadamiał SMS-em o zaległości
w płatnościach za podatek. Aby otrzymywać takie wiadomości konieczne jest
wypełnienie odpowiedniej deklaracji.

5. Informacja o zwiększeniu liczby zdarzeń drogowych między samochodem a rowerem.
Ponieważ dużo jest na terenie Gminy skrzyżowań równorzędnych należy przypominać
dzieciom zasady prawej ręki oraz zakazu przejeżdżania rowerem przez przejścia dla
pieszych.

6. Przypomnienie o konkursie na "Najpiękniejszy ogród".
7. Informacja o oszustach podszywających się pod firmę TAURON, którzy namawiają

aby podpisać nową umowę. W Bystrej jedna z mieszkanek podpisała niekorzystną
umowę, od której nie dało się odwołać.

Ad. 12

Komisja Wniosków i Uchwał przedstawiła protokół z Zebrania. (Załącznik nr 4)

Ad. 14

Przewodniczący Zebrania stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany i poinformował o
zakończeniu Zebrania.

Protokolant Zebrania
Ewelina Zborow^ka

Przewodniczący Zebrania
Janina Janica-Piechota



Protokół

Komisji Mandatowej

Wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Wilkowicc

W dniu 17 września 2019 r.

Komisja w składzie:

i. <b:oe^.(^,s^^^
hM2.

3..
4.

^
)-<A->^.

^

Stwierdza, że Zebranie Wiejskie Sotectwa Wilkowice zwołane zostało zgodnie ze §13 Statutu
Sołectwa Wilkowice.

Termin i miejsce zebrania podane zostało do publicznej wiadomości w sposób przyjęty w
Sołectwie, tj. poprzez ogłoszenia rozmieszone na terenie całej wsi, na tablicach ogłoszeń,
gazecie "Głos Gminy Wilkowice" oraz na stronie internetowej UrzędLi Gminy w

Wilkowicach.

^ <!:;L<AA-
W zebraniu udział bierze vr->. mieszkańców.

Z uwagi na powyższe w myśl §15 pkt l Statutu Sołectwa Wilkowice. dzisiejsze Zebranie
Wiejskie jest prawomocne do podejmowania uchwal.

Podpisy członków Komisji,

2.
3.
4.



Protokół

Komisji Mandatowej

Wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Wilkowicc

W dniu 17 września 2019 r.

\,
Komisja w składzie:

t ii^i-R^'
Ą. JiC&)^S^ f^

Stwierdza, że Zebranie Wiejskie Sołectwa Wilkowice zwotane zostało zgodnie ze §13 Statutu
Sołectwa Wilkowice.

Termin i miejsce zebrania podane zostało do publicznej wiadomości w sposób przyjęty w
Sołectwie, tj. poprzez ogłoszenia rozmieszone na terenie całej wsi, na tablicach ogłoszeń,
gazecie "Głos Gminy Wilkowicc" oraz na strome internelowej Urzędu Gminy w
Wilkowicach.

^

W zebraniu udział bierze mieszkańców.

Z uwagi na powyższe w myśl §15 pkt l Statutu Sołectwa Wilkowicc, dzisiejsze Zebranie
Wiejskie jest prawomocne do podejmowania uchwał.

Podpisy członków Coniisji.

i. Wf^^
2.
3.
4 ćA';^



Protokół Komisji Ucliwal i Wniosków

Wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Wilkowice

W dniu 17 września 2019 r.

Komisja w składzie:

l. ^A^AO^^A, ^?^t=^A
2: WO.^^.^.. C?^^^A<
J.

Komisja Uchwał i Wniosków po wysłuchaniu informacji Wójta Gminy Wilkowice oraz
Sołtysa, a także po wysłuchaniu dyskusji mieszkańców Wilkowic przedstawia do przyjęcia
przez dzisiejsze Zebranie Wiejskie następujące uchwały i wnioski:

Uchwały:

l. Przyjąć sprawozdanie Sołtysa z prac Sołtysa i Rady Sołeckiej w roku 2019.
2. Zatwierdzić podział funduszy Rady Sołeckiej na 2020 r. z Funduszu Sołeckiego.
J.

4. .

Wnioski: O^o^ v
l. ̂ ?..,. %C^?^.-Ą ^CCWG^Y.C .p... ̂ eA^a^^LM^ (/c

'm/U^^6?)X^^^.. >. V ^ . ^^.... ^' /^A^ .. ^A^W^^^..

-JA.)

^?^^^^^^^^^ ... ^^AAM^^^^-^
3. ^?>.. '^A^<VH.. 2^. HA.^IG^<..,.. °; ^NV^^^<^^... Ą|^...

^j0<^... ^M^ o/U?a^/JL ... ./l. .̂ ^^r-. ''.. ?luO<Ut^L ....
&.,>. &^ul/ CA. /v^^i/ró^'.. .Cxyio^^^.. ^

4. ̂ ./O^^ . ' ... ' lA^^U-.. ...... ^r<^^.
T ,... ' \.. ^?ĄU^... . ....lCO^^MA^... ......

^.^i^A..., \A^lv. (vAu, A\..

Podpisy członków Komisji:

2. . J^O^
/y,^

;.^

r <^^

J.


